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PROTOKÓŁ Nr 8/W/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 27 listopada 2023 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1010. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący 

posiedzenie: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu wraz z aktualizacją porządku posiedzenia  

połączonych komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.  

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący) 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

  - PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.

          

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 
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- Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/W/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski w dniu 27 października 2023 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na LII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 29 listopada 2023 roku: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2023-2030. 

c) Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego. 

e) Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

f) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

g) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego (zasiłek celowy) dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2023-2028. 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy 

Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 

rok. 

i) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących utworzenia sołectwa Jacewicze. 

j) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących wstępnego projektu Strategii Terytorialnej Partnerstwa 

Południowo-Wschodniego Podlasia. 

k) Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk 

Podlaski oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy  za 2022 

rok. 

5. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2024 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
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Do pkt 1)  
Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej otworzył wspólne posiedzenie komisji, przywitał wszystkich 

obecnych. Przypomniał klauzulę dotyczącą rozporządzenia o ochronie danych 

osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującą na ochronę danych osobowych 

osób fizycznych.  

    

Do pkt 2)  
Prowadzący przedstawił proponowany porządek posiedzenia uzupełniony o 

następujące punkty uwzględnione w propozycji uzupełnienia porządku posiedzenia 

przekazanej członkom komisji w formie elektronicznej: 

- Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego. 

- Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących wstępnego projektu Strategii Terytorialnej Partnerstwa Południowo-

Wschodniego Podlasia. 

- Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2024 rok. 

 

Zaproponowany zaktualizowany porządek posiedzenia został przyjęty przez 

poszczególne komisje jednogłośnie bez uwag (14 obecnych, 14 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”).  

 

Do pkt 3)  
Do protokołu Nr 7/W/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski w dniu 27 października 2023 r. nie zgłoszono uwag.        

Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji (14 

radnych obecnych, 14 głosów „za”). 

 

Do pkt 4a) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4b) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2023-2030, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  
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Do pkt 4c) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 

podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok, stanowi Załącznik Nr 7  do 

protokołu. Zawarta we wniosku propozycja dotyczy przyjęcia kwoty 82,46 zł jako 

podstawę wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Jest to kwota o 8% niższa od 

proponowanej przez GUS. 

W głosowaniu jawnym wniosek uzyskał akceptację poszczególnych komisji (14 

obecnych, 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”). 

 Po zakończeniu głosowania radny JERZY ONACIK wyraził zdziwienie 

stwierdzeniem, że stawka będąca podstawą do obliczenia podatku została 

obniżona, podczas gdy jest ona większa od stawki obowiązującej w 2023 roku. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że proponowana stawka jest mniejsza 

od ceny skupu żyta ogłoszonej przez Główny Urząd Statystyczny, ale nieco 

większa od stawki obowiązującej w 2023 roku. Zgłoszona na poprzednim 

posiedzeniu komisji propozycja obniżenia stawki do poziomu obowiązującego w 

2023 roku została nieco zmodyfikowana, tj. jest mniejsza od stawki GUS, ale 

większa od dotychczas obowiązującej. Gdyby Rada Gminy zaakceptowała stawkę 

GUS, wówczas nie  byłoby potrzeby  przyjmowania uchwały. Ponieważ radni 

zgłosili wniosek o  jej obniżenie,  stąd zachodzi konieczność przyjęcia uchwały w 

tej sprawie. 

 

Do pkt 4d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu publicznego 

transportu zbiorowego, stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Kwota 

dofinansowania wynosi 28.012 zł i zostanie przeznaczona na organizację 

transportu zbiorowego  na liniach komunikacyjnych: Bielsk Podlaski – Parcewo – 

Spiczki – Orla – Krywiatycze. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że jeśli 

Rada Gminy nie przyzna dofinansowania, wówczas mieszkańcy gminy, m.in. z 

Parcewa, nie będą mogli korzystać z publicznego transportu na tej trasie.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stanowi Załącznik Nr 9  do 

protokołu.  

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK  wyjaśnił, że projekt uchwały jest 

następstwem  przyjęcia stawek opłat za odbiór odpadów, które nie zabezpieczają 

kosztów systemu gospodarowania odpadami. Dodał jednocześnie, że uchwalenie 

wyższych stawek spowodowałoby mniejszą ściągalność należności i efekt byłby 

taki sam. 
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Radny JERZY PAC stwierdził, że w każdej wsi jest dużo osób uchylających się od 

opłat. Jest to karanie tych, którzy uczciwie płacą. Zasugerował, aby Urząd Gminy 

zobowiązywał mieszkańców do składania (aktualizowania) deklaracji każdego 

roku. Podał przykłady (bez wskazywania nazwisk z powodu RODO), gdzie 

ewidentnie widać, że w gospodarstwie mieszka kilka osób, np. dziecko chodzi do 

szkoły, a opłaty za śmieci nie są wpłacane.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że takie przypadki należy zgłaszać 

do Urzędu Gminy w celu weryfikacji stanu faktycznego. Wystarczy podać, ile 

osób mieszka w danym gospodarstwie, co nie jest naruszeniem przepisów RODO. 

Przypomniała, że RODO obowiązuje do spraw, które nie mogą być przekazywane 

mieszkańcom. 

Radny JERZY PAC stwierdził, że Urząd posiada takie informacje, ponieważ 

wynika to z dokumentów dot. rozliczenia opłat za śmieci przekazywanych co 

kwartał. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zadeklarowała, że przeanalizuje to. 

Radny JERZY ONACIK przekazał swoje uwagi co do sposobu przekazywania 

sołtysom dokumentów do pobierania i rozliczania podatków oraz opłat za śmieci 

(przy śmieciach jest przekazywany wydruk, natomiast przy podatkach – nie). 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła uwagę, że dwóch radnych ciągle jest 

niezadowolonych. Radny JERZY PAC nigdy nie głosuje za budżetem gminy, lecz 

wstrzymuje się od głosu. 

Radny JERZY PAC wyjaśnił, że sposób głosowania wynika z tego, że nie 

wszystkie punkty zawarte w projektach budżetu są przez Niego akceptowane.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę na to, że sołtysi są 

najbardziej zorientowani co do tego, ile osób zamieszkuje w gospodarstwach 

domowych. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI przekazał, że we wsi, w której 

mieszka (Nałogi) mieszkańcy nie oszukują, są przypadki, w których płacą więcej, 

niż wynika to z liczby osób zamieszkujących w gospodarstwie domowym m.in. z 

powodu wyjazdu do innej miejscowości. 

Na zakończenie dyskusji Wójt Gminy RAISA RAJECKA podkreśliła, że sołtys 

jest we wsi ważną osobą. Pełniąc tę funkcję trzeba być jednocześnie zarówno z 

Urzędem Gminy, jak i z mieszkańcami. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek dotyczący projektu uchwały uzyskał 

akceptację. 

 

Do pkt 4f) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4g) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
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uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

postaci świadczenia pieniężnego (zasiłek celowy) dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2023-2028, stanowi 

Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4h) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy 

Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok, stanowi Załącznik 

Nr 12 do protokołu.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że program jest 

przyjmowany w każdym roku. Przeprowadzono konsultacje, w trakcie których nie 

zgłoszono uwag. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących utworzenia sołectwa Jacewicze, stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że na jednym z posiedzeń 

komisji byli obecni przedstawiciele wsi Jacewicze, którzy chcą utworzenia 

Sołectwa Jacewicze i przedstawili argumenty za tym przemawiające. Opinia 

komisji była pozytywna, stąd zarządza się konsultacje społeczne, które będą 

przeprowadzone w całej gminie. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła się do radnych o zgłoszenie kandydatów 

do zespołu konsultacyjnego przewidzianego w projekcie uchwały. 

Radni zgłosili propozycję, aby że w skład zespołu konsultacyjnego wszedł radny 

JERZY CHILKIEWICZ jako radny z okręgu wyborczego, w którym jest 

miejscowość Jacewicze. Zasugerowano, aby pozostałe 3 miejsca zajęli pracownicy 

Urzędu Gminy. 

Radni nie zgłosili innych uwag i pytań. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4j) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących wstępnego projektu Strategii Terytorialnej Partnerstwa Południowo-

Wschodniego Podlasia, stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Potrzebę przeprowadzenia konsultacji omówił Zastępca Wójta Gminy ANATOL 

FILIPIUK. Poinformował, że liderem tego projektu jest Miasto Bielsk Podlaski. 

Założenia Strategii były już konsultowane, teraz konsultacji zostanie poddany 

projekt tego dokumentu. Jego tekst będzie dostępny w Urzędzie Gminy oraz na 

stronie internetowej Urzędu Gminy. Na prośbę radnego WALENTEGO 

GAŁUSZEWSKIEGO wyjaśnił, że Strategia będzie pomocna przy pozyskiwaniu 
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pieniędzy na potrzeby gminy. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag i pytań. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4k) 
Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady 

Gminy Bielsk Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy  za 2022 rok, stanowi Załącznik 

Nr 15 do protokołu. 

Radni nie pytań. Analiza została przyjęta do wiadomości. 

 

Do pkt 5) 
Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2024 rok. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA przedstawiła zadania przywidziane do realizacji 

w 2024 roku, wymienione w załączniku inwestycyjnym do projektu budżetu 

przekazanym radnym w formie elektronicznej. Niektóre zadania omówiła bardziej 

szczegółowo informując o kosztach, przewidywanych środkach pozabudżetowych, 

wynikach przetargów na realizację zadań, przewidywane terminy zakończenia ich 

realizacji. Przekazane przez Panią Wójt informacje dotyczyły m.in. rozbudowy 

drogi Rajsk-Plutycze, drogi Kożyno-Hukowicze, przebudowy drogi Piliki-

Skrzypki (cena z przetargu przekracza kwotę przewidzianą na realizację zadania), 

drogi Podbiele-Koszki, drogi powiatowe: Podbiele-Dubiażyn, Bielsk Podlaski-

Parcewo (most), Stołowacz-Mulawicze. Na 2024 rok dotacja dla Powiatu jest 

przewidziana w wysokości 1.468.837 zł. Odczytała kwoty dofinansowania.  

Zwróciła uwagę na rosnące potrzeby w tym zakresie. Poinformowała o planie 

zakupu nieruchomości w Bielsku Podlaskim, gdzie mieści się gminna baza 

sprzętowo-transportowa). LOK będący właścicielem tej nieruchomości 

zdecydował się na sprzedaż. Od lat gmina dzierżawi ten teren, gdzie jest 

garażowany sprzęt i autobusy gminne. Wskazana jest modernizacja tego miejsca. 

Prowadzone są już uzgodnienia z Policją oraz gminą miejską co do kwestii 

usprawnienia wyjazdu z bazy. Przewidywany koszt zakupu wynosi 720 tys. zł. 

 Poinformowała równie o planowanych zakupach inwestycyjnych, m.in. 

agregatach prądotwórczych do Urzędu Gminy i szkół niezbędnych na czas, kiedy 

mogą nastąpić przerwy w dostawie prądu. W załączniku Nr 7 przedstawiono 

wydatki w ramach funduszu sołeckiego. Zadania przewidziane na bieżący rok nie 

zostały jeszcze zakończone. 

Łączna kwota zadań inwestycyjnych planowanych na 2024 rok wynosi 34.060.424 

zł. Ogólna kwota budżetu 2024 roku wynosi 56.969.223 zł. Pani Wójt 

poinformowała, że dotychczas z Polskiego Ładu gmina otrzymała 29 mln zł. Wójt 

Gminy RAISA RAJECKA zwróciła się do komisji o wydanie pozytywnej opinii w 

sprawie projektu budżetu na 2024 rok.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Radna LUCYNA TKACZUK – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji poinformowała, że komisja na posiedzeniu, które odbyło się przed 

wspólnym posiedzeniem pozostałych komisji – wydała opinię pozytywną. 
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W głosowaniu jawnym pozostałe komisje również pozytywnie zaopiniowaly 

projekt budżetu gminy na 2024 rok. 

 

Do pkt 7) 
W sprawach bieżących: 

- Radna LUCYNA TKACZUK zwróciła się z prośbą o ujęcie w porządku sesji 

Rady Gminy przyjęcia stanowiska rady w sprawie budowy na gruntach wsi 

Pasynki czterech kurników o obsadzie 936 d.j.p.  Poinformowała o złożonym przez 

mieszkańców okolicznych wsi proteście przeciwko budowie inwestycji, która 

spowoduje zanieczyszczenie środowiska środkami szkodliwymi. 

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że takie stanowisko co prawda 

nie jest wiążące dla podmiotu podejmującego decyzję, ale jest dla mieszkańców 

bardzo ważnym głosem. Wierzą, że to co robią ma swój sens. Zdaniem radnego 

opinia Rady Gminy powinna być wiążąca, ponieważ jest to sprawa zasadnicza. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że taki dokument nie ma mocy 

wiążącej, bo tak stanowią przepisy prawa. Jest jednak bardzo pomocny dla osoby 

podejmującej decyzję. 

Komisje uzgodniły, że temat zostanie wprowadzony do porządku najbliższej sesji 

Rady Gminy. 

- Wójt Gminy poinformowała, że jest planowane ogłoszenie konkursu dla 

mieszkańców gminy na najbardziej udekorowaną posesję w okresie świąteczno-

noworocznym. Aktualnie jest przygotowywany regulamin konkursu. Przewidziane 

są nagrody, a oceniać będą nauczyciele plastycy. Podczas dyskusji zgłoszono 

również pomysł na ogłoszenie konkursu w sezonie letnim na najpiękniejszą 

posesję. 

- Radni dyskutowali na temat rozwiązań technicznych przy zabezpieczaniu wody 

w świetlicach przed zamarznięciem. 

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

  

Do pkt 8) 
 W związku z wyczerpaniem porządku  o godz. 1010  posiedzenie zostało 

zamknięte. 

  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. KOWALCZUK Jan  
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3. KRUK Alina 

 

4. MISIUK Albin 

 

5. ONACIK Jerzy 

 

 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

 

2. CAR Mikołaj 

 

3. CHILKIEWICZ Jerzy 

 

4. KIRYLUK Mikołaj 

 

5. PAC Jerzy 

 

6. TKACZUK Lucyna 

 

      Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  

1. TYMIŃSKI ANATOL GRZEGORZ 

          (Przewodniczący) 

2.  BAJENA Jerzy 

 

3. KORSZAK Alina 

 

4. ONACIK Jerzy 

 

5. PAC Jerzy 
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